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Zápisnica 

10. riadne zasadnutie Kolégia rektora TU 

13. októbra 2020 

Rokovacia miestnosť rektora TU  
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny priloženej k originálu zápisnice 

 

Program rokovania:  

1. Otvorenie a schválenie programu 

2. Informácie rektora univerzity 

Aktuálne záležitosti 

2.1 Informácia o postupe pri aplikácii zákona č. 269/2018 Z. z. o zabezpečovaní kvality 

vysokoškolského vzdelávania. 

3. Vzdelávanie, akreditácia a kvalita  

Ročný plán úloh 

3.1 Informácie o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Monitorovať a podporovať činnosť 

Univerzity tretieho veku. 

Aktuálne záležitosti 

4. Vedecká, umelecká a edičná činnosť 

Ročný plán úloh  

4.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Prijatie celouniverzitnej autorskej a 

licenčnej zmluvy v nadväznosti na bibliografickú registráciu a archiváciu knižničných 

jednotiek v elektronickej podobe. 

4.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Organizácia aktivity „Informačné 

vzdelávanie pre študentov TU“. 

Aktuálne záležitosti 

5. Rozvoj a informačné systémy 

5.1 Návrh na schválenie projektového zámeru vybudovania kongresového centra 

Trnavskej univerzity v Trnave na Rázusovej ulici v Trnave. 

Aktuálne záležitosti 

6. Vonkajšie vzťahy a spolupráca 

Aktuálne záležitosti 

7. Ekonomické záležitosti univerzity 

Ročný plán úloh 

7.1 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – Vypracovanie stratégie a následne 

projektovej dokumentácie pre riešenie havarijného stavu budovy Pedagogickej fakulty. 

7.2 Informácia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 - Analýza technického stavu budov. 

Príprava  plánu údržby budov TU na obdobie 2020-2023. Plánovanie finančných 

prostriedkov prostredníctvom fondu údržby budov TU.  

Aktuálne záležitosti 

7.3 Návrh rozdelenia motivačného fondu k 31. 8. 2020. 

7.4 Informácia o finančných prostriedkoch zo sociálnej poisťovne a návrh ich použitia. 

8. Rozličné 
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Bod 1 

10. riadne rokovanie Kolégia rektora Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej len „KR TU“ 

otvoril a viedol prof. PaedDr. René Bílik, CSc., rektor Trnavskej univerzity v Trnave (ďalej 

len „rektor univerzity“). Privítal prítomných členov KR TU,  oboznámil ich s navrhnutým 

programom a požiadal členov KR TU o vyjadrenie. Členovia KR TU súhlasili s návrhom 

programu tak, ako bol uvedený v pozvánke.  

 

Bod 2 

KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity: 

- o epidemickej situácii na univerzite. Zároveň poprosil členov KR TU, aby každú stredu 

informovali odborného zamestnanca Oddelenia PO a BOZP Mgr. Róberta Kostolanského 

o nových podozrivých prípadoch  zamestnancov, ako aj študentov, ktorí navštevujú 

univerzitu. Zároveň členov kolégia informoval o pravidlách, ktoré platia v tejto mimoriadnej 

situácii;  

- informoval členov KR TU o návšteve štátneho tajomníka ministerstva školstva Ľudovíta 

Paulisa, ktorá mala dve časti. Prvá prebiehala na pôde Univerzity sv. Cyrila a Metoda za 

prítomnosti oboch rektorov a dekanov všetkých fakúlt oboch univerzít. Druhá časť 

pokračovala na pôde Trnavskej univerzity v Trnave aj za prítomnosti členov grémia TU. 

V rámci návštevy si štátny tajomník ministerstva školstva pozrel niektoré priestory univerzity. 

Ako dodal rektor univerzity, pri návšteve poukázal na dejiny univerzity, na jej historické 

budovy, ako aj na rozvojové projekty univerzity;  

- informoval členov KR TU o výsledkoch z 94. zasadnutia Slovenskej rektorskej konferencie 

v Banskej Bystrici.  

 

2.1 

Rektor univerzity informoval členov kolégia o postupe pri aplikácii zákona č. 269/2018 

Z. z. o zabezpečovaní kvality vysokoškolského vzdelávania. Poďakoval členom kolégia za 

nominácie do dočasných pracovných skupín a upozornil, že ide o skupiny, ktoré urobia 

základnú analytickú prácu, ktorá bude podkladom pre ďalšiu úroveň rozhodovania. 

Informoval dekanov, že nebudú členmi pracovných skupín, ale súčasťou procesu 

rozhodovania. Ako dodal rektor univerzity,  začína sa proces, ktorý má viesť, vytvárať, meniť 

a upravovať študijné programy podľa procedúr, ktoré sú v súlade so štandardmi. Zároveň 

dodal, že akreditačná agentúra si vyžiadala kontaktné osoby, aby sa konzultácie robili len na 

jednej úrovni univerzity, pričom kontaktnými osobami sú prorektorka pre vzdelávanie, 

akreditáciu a kvalitu a riaditeľka kancelárie rektora a oddelenia pre analýzy a stratégie 

v oblasti zabezpečovania kvality. . KR TU vzalo na vedomie informácie rektora univerzity. 

 

V aktuálnych záležitostiach informoval rektor univerzity členov kolégia o procese 

vytvárania Dlhodobého zámeru Trnavskej univerzity. Ako dodal, na obsahovej štruktúre sa 

aktívne pracuje a prvá verzia návrhu bude k dispozícii najneskôr do 9. novembra. Jednotlivé 

úlohy dlhodobého zámeru sú rozdelené a rektor univerzity bude informovať členov o ďalšom 

postupe. 
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Ďalej informoval členov kolégia o doteraz nezrealizovanom odovzdávaní Ceny Martina 

Palkoviča ako aj ocenení pre študentov, ktorí boli fakultami navrhnutí . Odovzdávanie cien je 

naplánované na 12. novembra vo forme komorného stretnutia na rektoráte. Čo sa týka osláv 

385. výročia univerzity, z nich sa zrealizuje len časť, taktiež v komornej atmosfére. 

V súvislosti s Cenami Martina Palkoviča poprosila riaditeľka kancelárie rektora, aby dekani 

jednotlivých fakúlt zasielali laudácia riaditeľovi Ústavu dejín TU. V skrátenom formáte budú 

uverejnené v univerzitnom časopise Universitas Tyrnaviensis a v plnom znení v publikácii 

Fons Tyrnaviensis.  

 

Bod 3 

 

3.1 

Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu informovala členov KR TU o plnení 

úlohy monitorovania a podporovania činnosti Univerzity tretieho veku. Ako dodala, činnosť 

bola nastavená veľmi dobre a bola monitorovaná počas celého roka. Univerzita tretieho veku 

mala 350 študentov, no vzhľadom k mimoriadnej situácii súvisiacej s pandémiou 

koronavírusu sa rozhodli v tomto semestri činnosť Univerzity tretieho veku pozastaviť. Ďalej 

informovala členov, že ak by sa v letnom semestri situácia zlepšila, zvažujú realizáciu 

jazykového kurzu.  

UZNESENIE KR TU 1/10-13102020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektorky pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

o plnení úlohy RPÚ 2020  - Monitorovať a podporovať činnosť Univerzity tretieho veku. 

Z: JUDr. Nevolná. 

 

V aktuálnych záležitostiach informovala prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu 

a kvalitu, že približne tretina študentov sa vysťahovala zo študentského domova na 

Rybníkovej ulici a ich sťahovanie naďalej pokračuje. Riaditeľ domova informoval 

prorektorku, že počet vysťahovaných študentov stále pribúda. Čo sa týka školného, 

informovala členov, že na univerzite sú nastavené pravidlá ako postupovať. Zároveň 

informovala členov, že je pripravená Vyhláška rektora Trnavskej univerzity v Trnave o výške 

školného a poplatkov spojených so štúdiom na Trnavskej univerzite v Trnave na akademický 

rok 2021/2022, ktorú onedlho poskytne členom KR TU na pripomienkovanie.  

 

Dekanka PdF sa obrátila na prorektorku s otázkou, ako sa postupuje pri sťahovaní 

študentov v zmluvných zariadeniach. Prorektorka pre vzdelávanie, akreditáciu a kvalitu 

informovala, že poprosili zmluvné zariadenia, aby boli voči študentom ústretové. Ako sama 

dodala, nikto zo študentov sa na ňu v tejto veci zatiaľ neobrátil, no ak by niekto z dekanov 

vedel o nejakých podnetoch zo strany študentov, majú ich posunúť priamo prorektorke.  

 

Bod 4  

 

4.1 
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Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU o úlohe 

súvisiacej s prijatím celouniverzitnej autorskej a licenčnej zmluvy v nadväznosti na 

bibliografickú registráciu a archiváciu knižničných jednotiek v elektronickej podobe. Ako 

dodal, potreba vyplynula z toho, že univerzita vstúpila do databáz Open Access a preto je 

potrebné elektronické výstupy pedagógov zverejňovať v plnom znení. V súvislosti s tým 

vznikla otázka ich ochrany aj po licenčnej stránke. V lete prebehla diskusia 

o zamestnaneckých dielach, ktorá tematicky nadväzuje na túto úlohu. Prorektor pre vedeckú, 

umeleckú a edičnú činnosť preto navrhol, aby licenčné podmienky elektronicky 

publikovaných výstupov boli súčasťou jednej smernice o autorských dielach zamestnancov 

TU. Príprava smernice prebieha v spolupráci s univerzitnou knižnicou, celý proces kontroluje 

riaditeľka univerzitnej knižnice. 

 

Dekan FF sa obrátil na prorektora s otázkou, kto celý proces pripomienkoval a či by 

mohli dekani jednotlivých fakúlt materiál vidieť.  Do diskusie vstúpila kvestorka univerzity, 

ktorá členov informovala, že autorskú a licenčnú zmluvu vytvorila právnička univerzity 

a zároveň bola poslaná na PF, ktorá k nej poskytla stanovisko. Následne vznikla otázka, že 

autorská a licenčná zmluva kopíruje autorský zákon a či by do nej nebolo vhodné 

zakomponovať práve tie záležitosti, ktoré sú na univerzite problematické. Zároveň poukázala 

na problém, kedy si niektorí bývalí zamestnanci v minulosti nárokovali na finančné 

prostriedky z diel, ktoré vytvorili počas pôsobenia na univerzite. Rektor univerzity dodal, že 

je o probléme informovaný a je ho potrebné vyriešiť. Z tohto hľadiska sa musí posúdiť, aký 

rozdiel je medzi zamestnaneckým dielom a licenčnou zmluvou.  

UZNESENIE KR TU 2/10-13102020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ - Prijatie celouniverzitnej autorskej a licenčnej zmluvy v 

nadväznosti na bibliografickú registráciu a archiváciu knižničných jednotiek v 

elektronickej podobe, pričom táto úloha naďalej trvá. Na najbližšom zasadnutí 

informuje prorektor členov KR TU o tom, či je potrebné prijať licenčnú zmluvu, alebo 

vytvoriť vnútorný predpis univerzity. 

Z: prof. Rábik 

 

4.2 

Prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú činnosť informoval členov KR TU o plnení 

úlohy súvisiacej s organizáciou aktivity „Informačné vzdelávanie pre študentov TU“. 

Vzhľadom k mimoriadnej situácii súvisiacej s pandémiou koronavírusu nebolo možné aktivitu 

zrealizovať na takej úrovni, ako bola plánovaná. Informačné vzdelávanie pre študentov preto 

prešlo na on-line režim, v rámci ktorého knižnica vypracovala inštruktážne video na 

priblíženie práce  s on-line katalógom ako aj informačnými databázami.  

UZNESENIE KR TU 3/10-13102020 

KR TU vzalo na vedomie informácie prorektora pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť o plnení úlohy RPÚ - Organizácia aktivity „Informačné vzdelávanie pre 

študentov TU“.  
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Z: prof. Rábik 

 

V aktuálnych záležitostiach pripomenul prorektor pre vedeckú, umeleckú a edičnú 

činnosť členom kolégia blížiaci sa  Týždeň vedy a techniky. Do pozornosti dal iniciatívu 

CVTI, ktorá vzhľadom k mimoriadnej situácii vytvorila on-line platformu, v rámci ktorej 

bude realizovať podujatia. Ďalej členov kolégia informoval o výzvach na APVV projekty, kde 

je termín do 23. novembra, ako aj o aktualitách v projektoch KEGA a VEGA. V súvislosti 

s tým poukázal dekan FF na problematiku, že pri niektorých grantoch, ktorých súčasťou boli 

naplánované zahraničné cesty a vzhľadom k mimoriadnej situácii sa neuskutočnili, nie je 

možné prenášať financie. V súvislosti s ich čerpaním nedostali od ministerstva jednoznačné 

usmernenie. Rektor univerzity navrhol, aby sa otázka, ako v takomto prípade postupovať pri 

čerpaní grantov adresovala na ministerstvo z univerzitnej úrovne.  

 

Dekan FZaSP v závere bodu vedeckej, umeleckej a edičnej činnosti upriamil pozornosť 

na vedeckú radu, kde vznikli požiadavky na on-line prítomnosť a on-line hlasovanie, ktoré nie 

sú zahrnuté v rokovacom poriadku. Preto oslovil členov kolégia, aby v rámci celej univerzity 

doplnili rokovací poriadok Vedeckej rady TU o tieto možnosti aj vzhľadom k mimoriadnej 

situácii súvisiacej s pandémiou koronavírusu. V súvislosti s touto požiadavkou podotkla 

dekanka PdF, že univerzita musí vedieť, či je po technickej stránke schopná zabezpečiť on-

line tajné hlasovanie. Zároveň navrhla, aby všetky dokumenty na vedeckú radu boli na 

zaheslovanom úložisku, ku ktorému budú mať prístup len členovia vedeckej rady 

a sekretárka. Rovnako by túto požiadavku chcela zahrnúť do rokovacieho poriadku Vedeckej 

rady TU.  

 

UZNESENIE KR TU 4/10-13102020 

KR TU schvaľuje návrh prípravy nového rokovacieho poriadku Vedeckej rady 

Trnavskej univerzity, ako aj zmapovania technických možností univerzity 

a zodpovedného prostredia pre dokumenty s termínom do 15. decembra. 

Z.: prof. Rábik 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

Bod 5 

 

5.1  

Prorektor pre rozvoj a informačné systémy informoval členov o návrhu na schválenie 

projektového zámeru vybudovania kongresového centra Trnavskej univerzity v Trnave na 

Rázusovej ulici v Trnave. Kópiu predbežných plánov poslal členom kolégia, ku ktorej mu 

bolo adresovaných niekoľko pripomienok od dekanky PF a dekana FZaSP, ktoré si s členmi 
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kolégia vydiskutoval. Zároveň vznikla diskusia o systéme vstupu na parkovacie plochy 

univerzity so záverom, aby boli rampy na všetky univerzitné parkoviská na zamestnaneckú 

čipovú kartu. 

Prorektor pre rozvoj  vysvetlil ďalší potup projektového zámeru. Po schválení overovacej 

štúdie členmi kolégia, ktorú je potrebné schváliť do 30 dní od jej doručenia, má architekt 60 

dní na prípravu štúdie, ktorá bude predložená na stavebné povolenie. Po získaní povolenia má 

univerzita 35 dní na vypracovanie realizačnej štúdie. Rektor univerzity dal hlasovať o návrhu 

uznesenia: 

 

UZNESENIE KR TU 5/10-13102020 

KR TU schvaľuje overovaciu štúdiu a zámer na vybudovania kongresového centra 

Trnavskej univerzity v Trnave na Rázusovej ulici v Trnave. 

Z: doc. Majdan 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 11 

proti: 0 

zdržal sa: 1 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo potrebnou väčšinou hlasov schválené. 

 

V aktuálnych záležitostiach informoval prorektor pre rozvoj a informačné systémy 

o ďalšom postupe pri rekonštrukcii budovy Adalbertinum, kde architekt vypracoval 

kompletnú štúdiu aj s interiérovým rozvrhnutím a vizualizáciami. Ako dodal prorektor, 

univerzita je opäť v štádiu, kedy musí túto štúdiu prehodnotiť, preto plánuje zvolať rokovanie 

s dekanmi dvoch fakúlt, aby ju pripomienkovali, nakoľko sa v budove počíta s priestormi pre 

výučbu ich študentov. Následne štúdiu predloží na schvaľovanie. Zároveň informoval členov, 

že architekt súhlasil s rozpracovaným zámerom celkového prekrytia budovy Pedagogickej 

fakulty TU bez rozsiahlych stavebných úprav. Architekt v najbližšom období pošle návrh 

zmluvy a v súvislosti s tým bude potrebné vypracovať menší projekt.  

 

Bod 6 

 

V rámci aktuálnych záležitostí informoval prorektor pre vonkajšie vzťahy členov 

kolégia o registrácii známky TU, ktorá je v riešení a o výzve na spoločný projekt od Leuphana 

Universität Lüneburg. V rámci nej oslovili na Pedagogickej fakulte TU prof. Ondreja Kaščáka 

a prorektora pre rozvoj a informačné systémy a dokončenie tohto projektu ponechávajú v ich 

kompetencii aj vzhľadom k veľmi špecifickým zadaniam. 

 

Členov kolégia ďalej informoval o pripravovanom jednotnom vizuálnom štýle, kde aj 

v spolupráci s oddelením pre marketing a PR vznikol prvý návrh, ktorý by rád prerokoval 

s jednotlivými fakultami, aby na návrh získali spätnú väzbu, zapracovali pripomienky 

a pripravili ho na schválenie.  

 



7 

 

Prorektor pre vonkajšie vzťahy poukázal na problematiku súvisiacu s ukončením zmlúv 

Erasmus. Registruje tri zmluvy, ktoré partnerské zmluvy vypovedali, nakoľko od nás k nim 

vycestovali pedagógovia, no našu univerzitu od nich nenavštívil nikto. Preto prorektor 

apeloval na dekanov, aby pedagógovia, ktorí vycestujú cez Erasmus, nadviazali priateľstvá a 

pozývali zahraničných pedagógov z partnerských univerzít aj k nám.  

 

Dekan FF navrhol, aby sa práve v tomto období, kedy na stredných školách prebieha 

on-line výučba, spustila na univerzitnej stránke kampaň na nábor študentov. Rektor ocenil 

pripomienku dekana a prisľúbil, že sa ňou vedenie bude zaoberať. Kolégium rektora vzalo na 

vedomie informácie od prorektora pre vonkajšie vzťahy.  

 

Bod 7  

 

7.1 

Kvestorka univerzity informovala členov kolégia o stave plnenia úlohy RPÚ 2020 – 

Vypracovanie stratégie a následne projektovej dokumentácie pre riešenie havarijného stavu 

budovy Pedagogickej fakulty. Ako dodala, o plnení úlohy informoval prorektor pre rozvoj a 

informačné systémy a je v riešení.  

UZNESENIE KR TU 6/10-13102020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ - 

Vypracovanie stratégie a následne projektovej dokumentácie pre riešenie havarijného 

stavu budovy Pedagogickej fakulty. 

Z: Ing. Naništová 

 

7.2 

Kvestorka univerzity informovala členov kolégia o úlohe súvisiacej s analýzou 

technického stavu budov. V tejto záležitosti prebehlo rokovanie na úrovni tajomníčok a Ing. 

Krišicu z technického úseku TU, s ktorým spoločne prekonzultovali práce a činnosti plánu 

údržby jednotlivých fakúlt. Vo fonde tovarov a služieb je naplánovaná bežná údržba, ale 

v pláne sú aj činnosti, ktoré sú väčšieho rozsahu. Kvestorka univerzity navrhuje väčšie opravy 

a rekonštrukcie naplánovať vopred a preto je potrebné, aby sa na údržbu budov pozeralo 

komplexne. Rovnako navrhla na túto činnosť vytvoriť samostatný fond so svojim štatútom, čo 

plánuje v nasledujúcom kalendárnom roku zahrnúť do schvaľovania rozpočtu. Kvestorka 

univerzity štatút tohto fondu pripravuje a následne bude členov kolégia informovať.  

UZNESENIE KR TU 7/10-13102020 

KR TU vzalo na vedomie informácie kvestorky univerzity o plnení úlohy RPÚ - Analýza 

technického stavu budov. Príprava  plánu údržby budov TU na obdobie 2020-2023. 

Plánovanie finančných prostriedkov prostredníctvom fondu údržby budov TU. 

Z: Ing. Naništová 
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7.3 

V ďalšom bode pristúpila kvestorka univerzity k návrhu rozdelenia motivačného fondu 

k 31. 8. 2020, ktorý členom kolégia priblížila prostredníctvom tabuliek. Ako uviedla, na 

základe splnenia kritérií sa fakultám rozdelí prvá polovica fondu. Podstatné boli dve kritériá 

a to racionalizačné opatrenia, ktoré tvoria 70% z fondu, druhé bolo čerpanie zdrojov 

z externého školného na mzdy a zostatok na externých zdrojoch. V prvom kritériu 

vyhodnotila kvestorka, že racionalizačné opatrenia realizovali všetky súčasti univerzity, 

v druhom kritériu bola úspešná iba filozofická fakulta, aj to len čiastočne. V tejto súvislosti 

informovala členov o výsledkoch z porady tajomníkov, kedy 18-tisíc eur z motivačného fondu 

prenesú do ďalšieho hodnotiaceho obdobia, ktoré je do 31. decembra 2020. Členom kolégia 

vysvetlila, ako postupovali pri vyhodnocovaní kritérií rozdelenia motivačného fondu a ich 

plnenia jednotlivými fakultami a s dekankou PdF si vykonzultovali pripomienky, ktoré boli 

k rozdeleniu motivačného fondu zaslané. Zároveň dekanka PdF  navrhla, aby finančné 

prostriedky z motivačného fondu neboli rozdelené medzi fakulty, ale ponechané ako rezerva. 

Rektor univerzity k návrhu dekanky PdF otvoril diskusiu, kde sa zaujímal o názor každého 

dekana. Kolégium rektora sa zhodlo, že finančné prostriedky z motivačného fondu využijú na 

účel, na ktorý boli určené a o návrhu dal členom kolégia hlasovať.  

 

UZNESENIE KR TU 8/10-13102020 

KR TU schvaľuje návrh rozdelenia motivačného fondu k 31. 8. 2020 podľa materiálu, 

ktorý predložila kvestorka univerzity.  

Z: Ing. Naništová 

 

Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

7.4 

Kvestorka univerzity informovala členov kolégia o finančných prostriedkoch zo 

sociálnej poisťovne a priblížila proces ich nadobudnutia. Na členov kolégia sa obrátila, aby 

navrhli, na čo sa finančné prostriedky použijú. Jednou z možností bolo vrátiť finančné 

prostriedky späť fakultám, druhou bolo, odložiť ich ako rezervu na výdaje, ktoré môžu 

univerzite v budúcnosti vzniknúť. Členovia kolégia sa zhodli, že finančné prostriedky 

ponechajú spolu na jednom fonde a v budúcnosti sa rozhodne, na čo budú použité. Rektor 

univerzity dal po diskusii členom kolégia hlasovať.  

UZNESENIE KR TU 9/10-13102020 

KR TU schvaľuje zachovanie finančných prostriedkov zo sociálnej poisťovne ako 

rezervu na záchranu vnútorného prostredia a študijných programov univerzity.  

Z: Ing. Naništová 
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Hlasovanie: 

Počet prítomných s hlasovacím právom: 12 

za: 12 

proti: 0 

zdržal sa: 0 

Rektor univerzity konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 

V aktuálnych záležitostiach vzalo KR TU na vedomie informácie kvestorky univerzity: 

- ministerstvo školstva sa zaviazalo, že preplatí rekreačné poukazy v plnej výške; 

- univerzite prišla dotácia na dofinancovanie internátov vo výške 43-tisíc eur, ktoré je 

potrebné vyčerpať do konca roka. Kvestorka o čerpaní ako aj aktivitách, na ktoré sa financie 

použijú, bude informovať členov kolégia; 

- ministerstvo školstva disponuje nerozdelenou časťou financií, ktoré chcú uvoľniť pre 

univerzity do novembra. Bližšie kritéria prerozdelenia kvestorka nemá; 

- o pripravovanej novele zákona o rozpočtových pravidlách, kde sa budú upravovať 

podmienky veľkých investičných akcií, 

- ministerstvo školstva avizuje, že bude krátiť prostriedky na mzdy. Podľa výpočtu kvestorky 

univerzity pôjde o sumu približne 18 miliónov. Ministerstvo vychádza zo štatistík 

z predošlých rokov. Koeficient kvalifikačnej štruktúry odzrkadľuje počet docentov, 

profesorov na vysokých školách, no ministerstvo to nepovažuje za dostatočné odzrkadlenie 

kvality Snažia sa ho nahradiť koeficientom tvorivej činnosti zamestnancov, pričom sa 

orientuje na vedu a výskum. 

 

Rozličné  

 

Predsedníčka AS TU informovala členov kolégia, že  súčasnému akademickému senátu 

univerzity končí funkčné obdobie. Vzhľadom na to, že situácia zatiaľ neumožňuje  

uskutočnenie volieb nového senátu, súčasní senátori budú informovaní listom o ďalšom 

postupe. Rovnako AS zverejní informáciu aj na webovej stránke univerzity. KR TU vzalo na 

vedomie informáciu od predsedníčky AS TU.  

 

Riaditeľka kancelárie rektora informovala členov kolégia o absolventskej ankete, ktorá 

prebieha od 23. septembra do 22. novembra, pričom boli oslovení aktuálni absolventi 

univerzity ako aj absolventi spred dvoch rokov. Členov oboznámila s aktuálnymi číslami 

zapojených absolventov aj o ich predpokladanom náraste. Poukázala aj na problém 

v súvislosti s anketou, kedy sa jedna z absolventiek odvolávala na ochranu osobných údajov 

v súvislosti s GDPR. Riaditeľka kancelárie rektora informovala členov, že problém riešila 

s právničkou univerzity, ktorá získavanie takýchto informácii určila ako oprávnený záujem 

univerzity, ktorý môžeme zakomponovať do našich vnútorných predpisov.  

 

 

Na záver rektor univerzity poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil.  
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         Schválil: prof. PaedDr. René Bílik, Csc. 

            rektor Trnavskej univerzity v Trnave 

 

                                Zapísala: Mgr. Martina Radošovská 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


